



HEALTHY DEARBORN



Healthy Dearborn is dedicated to helping everyone in our community have equal access to healthy foods, health care and green space so that they can live full, active lives. Beaumont Health, the City of Dearborn, Dearborn Public Schools and many others have partnered to create a thriving culture of health that will improve our quality of life today and in the years to come.

CREATING A HEALTHY COMMUNITY TOGETHER – JOIN AN ACTION TEAM TODAY!

HEALTHY SCHOOLS

Designing educational activities to promote healthy eating and active living before and after school.

HEALTHY FOODS

Making sure everyone has access to healthy foods and information about healthy diets.

HEALTHY AT PLAY

Connecting people to safe, green spaces, parks and recreation places to be active.

HEALTHY AT WORK

Supporting employers and employees in making healthy choices at work.

HEALTHY TRANSPORTATION

Creating walkable and bike-able neighborhoods.

Come & join us! **For more information:** (313) 421-0762 or sara.gleicher@beaumont.org

مشروع ديربورن الصحية



تهدف منظمة ديربورن الصحية لتوفير فرص متكافئة تضمن من خلالها تأمين أغذية صحية، رعاية صحية، ومساحة آمنة للنشاطات الخارجية لجميع سكان ديربورن والمدن المجاورة. بالمشاركة مع مستشفيات بومنت، مدينة ديربورن ومدارس ديربورن الحكومية، سوف تعمل هذه المنظمة من أجل تأمين جو ناشط، حياة أفضل، ومستقبل مزدهر.

معاً لتأسيس مجتمع صحي - شاركونا بالانضمام إلى إحدى فرق العمل

الصحة في المدرسة

توفير الغذاء الصحي والمعلومات المتعلقة بالأطعمة الصحية

الصحة في الطعام

التأكيد بأن كل شخص يمكنه الحصول على طعام مفيد ومعلومات تتعلق بأكل الطعام المفيد

الصحة أثناء اللعب

توفير الحدائق والأماكن العامة للإستمتاع بالنشاطات الرياضية

الصحة في العمل

مساعدة اصحاب العمل والموظفين لاتخاذ قرارات سليمة بصحتهم

الصحة في المواصلات

توفير اماكن خاصة بالمشاة والدراجات الهوائية في كل انحاء ديربورن

: تعالوا و انضموا الينا! في الجهة الخلفية للمنشور تجدون لائحة باسماء شركاء ديربورن في مبادرة الصحة

(313) 421-0762 or sara.gleicher@beaumont.org

للإستعلام الرجاء الإتصال بنا عبر احد الوسائل الموجودة

انضموا الى ديربورن الصحية اليوم!